
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: 

1. Τον Υπουργό Υγείας κ. Άδωνι Γεωργιάδη 

2. Τον Υπουργό Οικονομικών κ. Κυριάκο Πιερρακάκη 

3. Τον Υπουργό Εσωτερικών κ. Θεόδωρο Λιβάνιο 

4. Την Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης κ. Νίκη Κεραμέως 

Θέμα: «Άμεση επαναπρόσληψη των απολυμένων επικουρικών υγειονομικών λόγω μη 

εμβολιασμού» 

Οι επικουρικοί υγειονομικοί των οποίων οι συμβάσεις δεν ανανεώθηκαν λόγω μη 

εμβολιασμού κατά της Covid-19, παρά την οριστική λήξη της υποχρεωτικότητας και 

την απόφαση του ΣτΕ (2332/2022) κρίνοντάς την αντισυνταγματική, από τον Απρίλιο 

του 2022, εξακολουθούν να βρίσκονται εκτός εργασίας, χωρίς εισόδημα και χωρίς 

αποκατάσταση. 

Παρότι η ίδια η Πολιτεία μετέπειτα αναγνώρισε την επιστροφή των μονίμων 

συναδέλφων τους από 1/1/2023, αυτοί οι άνθρωποι, οι οποίοι εργάστηκαν στις πιο 

σκληρές συνθήκες της πανδημίας, δεν επανήλθαν ποτέ. 

Είναι χαρακτηριστικό ότι το Σωματείο τους (Π.Ο.Ε.Υ.) έχει ήδη απευθυνθεί προς τα 

συναρμόδια Υπουργεία και ΥΠΕ, καταθέτοντας συγκεκριμένα αιτήματα, με τους εξής 

αριθμούς πρωτοκόλλου και ημερομηνίες: 

• Υπουργείο Υγείας – Αρ. Πρωτ. 1190/11-04-2023 (Θ. Πλεύρης – Ασ. Γκάγκα) 

• Υπουργείο Υγείας – Αρ. Πρωτ. 3411/18-10-2023 (Μ. Χρυσοχοΐδης) 

• Υπουργείο Εργασίας – Αρ. Πρωτ. 38788/11-04-2023 (Κ. Χατζηδάκης) 

• Υπουργείο Οικονομικών – Αρ. Πρωτ. 54592/12-04-2023 (Χρ. Σταϊκούρας) 

• Υπουργείο Εσωτερικών – Αρ. Πρωτ. 1137/11-04-2023 (Μ. Βορίδης – Στ. 

Πέτσας) 

• 1η ΥΠΕ – Αρ. Πρωτ. 2762/02-06-2023 

• 5η ΥΠΕ – Αρ. Πρωτ. 48136/01-06-2023 

• 7η ΥΠΕ – Αρ. Πρωτ. 24207/02-06-2023 

Καμία απολύτως νομοθετική πρωτοβουλία δεν έχει αναληφθεί, παρά τις δεσμεύσεις 

του Υπουργού Υγείας κ. Άδωνι Γεωργιάδη, ο οποίος είχε δηλώσει ότι θα φέρει ρύθμιση, 

αναγνωρίζοντας την κατάφωρη αδικία. (Πρακτικά Βουλής: Συνεδρίαση ΡΟΖ’-

29/07/2024, σελ 19403-19404). Παρά τις δηλώσεις, έχουμε φτάσει Μάιο 2025 και η 

κυβέρνηση συνεχίζει να σιωπά. 

Η Π.Ο.Ε.Υ. έχει επίσης υποβάλει λίστες με ονόματα, ειδικότητες και δομές υγείας των 

ενδιαφερομένων που έχουν τεθεί εκτός, ενώ υπάρχουν περιπτώσεις όπου ουδέποτε 

αντικαταστάθηκαν, με αποτέλεσμα να παρατηρείται υποστελέχωση κρίσιμων 

υπηρεσιών. 
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Αρνούμενοι να επαναφέρετε ανθρώπους που υπηρέτησαν στην πρώτη γραμμή με 

αυτοθυσία, στέλνετε το μήνυμα ότι η Πολιτεία δεν επιβραβεύει, αλλά τιμωρεί όσους 

υπερέβαλαν εαυτόν στα δύσκολα. 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Προτίθεται η κυβέρνηση να προχωρήσει άμεσα σε νομοθετική ρύθμιση για την 

επαναπρόσληψη των απολυμένων επικουρικών υγειονομικών, όπως είχε 

υποσχεθεί ο κ. Γεωργιάδης; 

2. Για ποιο λόγο παραμένει ανενεργή η διαδικασία αποκατάστασης, ενώ υπάρχουν 

γνωμοδοτήσεις και αποφάσεις που τεκμηριώνουν την αντισυνταγματικότητα της 

απομάκρυνσής τους; 

3. Υπάρχει σχεδιασμός για ειδική μοριοδότηση ή συμμετοχή τους σε στοχευμένες 

προκηρύξεις (τύπου "Κ") όπως έχει ζητηθεί σε επανειλημμένες επιστολές από 

τους εκπροσώπους τους; 

4. Πώς σκοπεύετε να διαχειριστείτε τις κατεπείγουσες ανάγκες στελέχωσης σε 

μονάδες υγείας, ιδιαίτερα στις 1η, 5η και 7η ΥΠΕ, όπου η υποστελέχωση 

παραμένει εμφανής λόγω μη αντικατάστασης των εν λόγω εργαζομένων; 

 
Αθήνα 30/04/2025 

Ο ερωτών βουλευτής 
 

Φλώρος Κωνσταντίνος 

Ανεξάρτητος Βουλευτής Λαρίσης 

 




